
Gospel、Joy、Mission

Church Staff

Senior/English Pastor Rev. Ben Lin (732) 431-2828
Ben.Lin@jirehchurch.org

Chinese Minister Min. Chu Sum Wong (732) 431-2828
Sum.Wong@jirehchurch.org

English Pastor Rev. Edward Yee (917) 379-1775
Edward.Yee@jirehchurch.org

Pastors Emeriti Rev. Samuel Chiang
Rev. Jerry Moy

Order of Worship

Prelude

Welcome / Announcements Rev. Ben Lin
Min. Chu Sum Wong

Call to Worship Psalm 57:8-11 Presider

Praise Great is Thy Faithfulness (#18)
And Can It Be That I Should Gain (#178)

Trusting Jesus (#278)
Prayer Presider

Testimonies
Baptism O Happy Day (#227) Pastoral Staff

Anthem & Ten Thousand Reasons
Praise

Scripture Luke 15:1-7 Austin Lok [E]
Peter Yu [C]

Sermon Rejoice With Me! Rev. Edward Yee

Song of Response Make Me A Blessing (#247)
Offering

Communion Communion Hymn
The Lord’s Supper Rev. Ben Lin

Min. Chu Sum Wong

Benediction Rev. Edward Yee
Amen Song / Glory to God

Gifts / Postlude

Announcements

1. We extend a warm welcome to you today! If you are a visitor, please fill out the
contact card! You are invited to fellowship with others after worship in the
Fellowship Hall after worship. If you are a member, feel free to use the form to let
us know how we can be praying for you!

2. Celebrating the Lord’s Supper. Those who have been baptized in a Christian
church, and are living by faith in Christ, are welcome at the Lord’s Table. If you
have not yet been baptized, please refrain from partaking of the bread and the
cup. It is our prayer that you will put your trust in Jesus Christ, be baptized, and
join us at the communion table.

3. Praise God for the baptisms of the following sisters: Kevin Wong, Austin Lok
and Dawei (Doris) Li. Please keep them in your prayers as they grow in their
Christian faith.

4. Our next baptism service will be on October 6, 2024. If you are interested in
baptism, please speak to any of our pastors or English Ministry Leaders. The
next English baptism class will begin in July.

5. There is no Sunday School today for middle school through adults because
of the combined worship service.

6. Vacation Bible School is July 8 – 12. The theme is “Breaker Rock Beach-God’s
rock solid truth in a world of shifting sands”. Registration for children age 4-12 is
May 1 through June 11. The cost is $55. Please register on the church website.
We are receiving applications for adult and youth volunteers: teachers,
counselors, craft, food prep. Please see Pastor Edward, Yolanda Yee, or Annie
Chin to apply.

7. Summer Splash! 2024 is Monday to Friday, July 22-26. Join a short term
mission team to share the love of Jesus with children in Brooklyn, NY. We are in
the process of assembling a team. For details and for applications, please
contact team leader Nancy Liu at nancy.liu42@gmail.com or Mission ECC Drew
Lau, at mission@jirehchurch.org.

8. Summer Splash! 2024 will host an Information Meeting in the Choir Room on
Sunday, April 14, 2024, at 12:40pm. For those who pre-register with Drew or
Nancy, a lunch box will be provided. Light refreshments will also be available.

9. College Care Packages. On Sunday, April 21st in MPR1 at 1:30pm, we will hold
our care packing party. Come help pack care packages for our college students
as they near their finals season. This is a way for us as a church to show that we
are thinking about them and praying for them. If you can’t come but would like to
help with costs, that would be greatly appreciated as well! Please speak to
Pastor Edward, Brittany Yee, Jessica Chin, or Gabriel Ng for any questions.

Offering Update Last Week’s Attendance
Last Week Month

Goal
Month
Total

English Worship 59/4
Chinese Worship 85/14
Children’s Worship 5
Wednesday Prayer 28

Adult Sunday School 17
Senior High Sunday School 8
Middle School Sunday School 6
Children’s Sunday School 3

Middle School Fellowship
Senior High Fellowship
Children’s Fellowship

Offerings
Good Friday
Easter Sunday

$694
$3,918

$37,000 $33,961.43

Mission $0
$25

$1,700 $4750

Thanksgiving $140
$650

$3,790

Building Fund

Mercy Fund

TOTAL $4,593 $38,700 $38,176

WORSHIP TEAM

April 7, 2024 April 14, 2024

Presider Rev. Ben Lin Preacher Rev. Edward Yee Ben Lin

Praise Maurice Lok,
Ziggy Leung,
Betty Wang

Translator Peter Yu Jordan Juan

Anthem Sherry Yuen, Yvonne Ng, Emily Kwan, Rose Yeung

Pianist Esther Wong

Scripture Austin Lok, Peter Yu Kevin Wong

Audio/Video Audio: Sam Ng, Sam Wong, Ernest Li
Video: Iris Wong

Gabriel Ng (Video)
David Boris (Audio)

Greeters Eva Yong, Agnes Chow, Winnie Wang

Ushers Mike Yong, Paul Ng
Andrew Leung, Hon Kay Wong

Nancy Chu
Linda Wong

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScDhgiEwadLbOsxxPoLMd5ecJa23had07cRTA8rBIcQxLj_Yw/viewform?usp=sharing
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScDhgiEwadLbOsxxPoLMd5ecJa23had07cRTA8rBIcQxLj_Yw/viewform?usp=sharing


福音、喜樂、使命
地址: 55 Vanderburg Road. Marlboro NJ 07746

網址: http://www.jirehchurch.org/

電話: (732) 431-2800

傳真:

(732) 431-6992

教牧同工: 林頌哲牧師 (主任、英文) (732) 431-2828
黃柱森教士 (中文)
奚錦傑牧師 (英文)

(732) 431-2800
(917) 379-1775

榮譽牧師 梅景禧牧師

姜武城牧師

今 日 司 事 下 主 日 司 事

主 席: 林頌哲牧師、黃柱森教士 高泉機

講 員: 奚錦傑牧師 愛新恆昌牧師

傳 譯: 俞信恩 黃錫安

領 詩 小 組: 駱 凡、甄 怡、王蓓蒂 梁國民、黃淑薇、楊慧晶

獻 詩 小 組:
阮馨儀、岑瑞芳

黃淑薇、楊慧晶
甄　怡、駱 凡
黃淑薇

司 琴: 羅麗瑤 羅麗瑤

司 獻:
Michael Yong, Paul Ng
梁國民、黃漢基

鈕佳明、伍仕華

招 待: 何穎儀、張慧芬 、Eva Yong林玉筠、吳雪芳
陳芳英、張媛玲

總 務: 英文堂 福音團契、頌音團契

保 安: 梁樹立 陳 濤

音 響/ 投影:
伍仕和/黃錫安 李根寶

張月梅

鄒國豪/陳志兵
朱家龍、張月梅

新 人 招 待: 吳真英、何穎儀 陳芳英、林玉筠

節目單/投影 林玉筠、何頴儀 林玉筠、何頴儀

攝 影: 朱家龍

中宣會澤恩堂

聯合洗禮主日崇拜程序
二零二四年四月七日上午10:30-12:30

序 樂 司琴

歡迎及報告 林頌哲牧師/黃柱森教士

宣 召 詩篇 57:8-11 主席

頌 讚 你的信實廣大 (#18) 會眾

奇異的愛 (#178)
惟信靠主 (#278)

禱 告 主席(眾立)

見 證 受洗者

洗 禮 快樂日(227首) 林頌哲牧師/奚錦傑牧師
黃柱森教士

頌 讚 千萬個理由

讀 經 路15:1-7 駱旻軒[英]
俞信恩[中]

信 息 和我一同歡喜吧！ 奚錦傑牧師

回應詩及奉獻 藉我賜恩福 (#247) 會眾/信徒

聖 餐 擘生命餅(164首) 林頌哲牧師
黃柱森教士

祝福/阿門頌/榮耀歸神 奚錦傑牧師

授證與贈禮

殿 樂 司琴

聚會人數

上主日 特別或週間聚會

中文崇拜 85/14 粵語姊妹查經班 13

英文崇拜 63 受難節崇拜 88

兒童崇拜 5

中文主日學 27

澤恩齊心同禱告 28

青少年主日學 6

兒童主日學 -

中宣會澤恩堂會務報告

1. 歡迎每一位來到敬拜神的弟兄姊妹和朋友們，如果你是首次參加本會的主
日崇拜，請留下你的聯絡資料，以便日後聯係。

2. 今日是聖餐主日，本教會的聖餐禮是特爲那接受和相信耶穌為他個人的救
主和生命的主並已經接受洗禮的人而設的，如果你還未接受洗禮，請暫時
不要領取餅和杯，祈望你早日接受洗禮，與我們一起共慶主餐。已經洗禮
的弟兄姊妹請預備心靈來領受主的餅和主的杯。

3. 感謝神，本主日教會舉行中、英聯合洗禮，此次受洗之新葡：黃亦淳弟
兄、駱旻軒弟兄和李大瑋姊妹。請為他們歸信基督感恩，也為其後之靈命
成長守望代禱。

4. 下一次的洗禮將會安排在本年度十月六日，洗禮班將會在今年七月開始，
希望在十月洗禮的弟兄姊妹，請與黃教士聯絡。

5. 下周日新一季中文主日學開課，上午9:30至10:30。國語班「提摩太前書：
在神的家中當怎樣行」，上課地點為一號教室；粵語班「認識保羅書信
(下)」，地點爲交誼廰，請弟兄姊妹登記班別，一起來學習。

6. 2024年全教會夏令營將於6月21日至23日在America’s Keswick Retreat
Center 舉行, 請預留日期，與我們一起渡過一個難忘的週末。今天開始接受
註冊。6月4日前報名及繳交費用者將獲早鳥優惠。團契部同時需要志願義工
，任何疑問，請聯絡團契部執行同工鈕佳明弟兄。

7. 暑期兒童聖經學校將於7/8-7/12舉行, 時間是早上9:00-12:30. 主題是
Breaker Rock Beach- God’s rock solid truth in a world of shifting sands.
神的真理堅如磐石，世上的如流沙. 從5/1 到6/11請到教會網站報名. 請介紹
4-12歲的孩子參加, 費用為 $55. VBS需要弟兄姊妹的代禱和參與，現招募
老師和義工，請聯絡奚牧師, Yolanda師母或Annie Chin.

8. 宣道部將會配合紐約多加中心為當地兒童舉辦爲期七個禮拜的暑期事工，
名爲Summer Splash, 澤恩堂的短宣隊義工將會負責其中一個星期，
7/22-7/26, 時間由9am至3pm, 名額十五位。4/14下星期日12:40pm在詩班
房舉行簡介會，預先登記者宣道部會提供午餐，請聯絡 Nancy Liu (
nancy.liu42@gmail.com)或ECC Drew Lau ( mission@jirehchurch.org）

9. 大學生期末考近了，4 月 21日（星期日）下午 1:30，我們將在 MPR1舉行大
學生關懷包裹包裝派對 。誠邀您你來幫忙。 這是我們作為教會表明對他們
的關懷的一種方式。 如果您不能來但願意幫忙支付費用，我們也將不勝感
激！ 如有任何問題，請聯絡奚牧師、Brittany Yee, Jessica Chin,或 Gabriel
Ng。

奉獻項目 上週主日奉獻額 三月份預算 三月份已達

經常費 $3,918.00 $42,000.00 $33,911.00

宣道費 $25.00 $1,750.00 $475.00

感恩 $650.00 $3,790.00

合計 $4,593.00 $43,750.00 $38,176.00

中宣會澤恩堂
中英聯合洗禮主日

二零二四年四月七日上午十時半


